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Številka: 9001-1/2022 
Datum:  20.4.2022 

Občinskemu svetu 

ZADEVA: Odgovori Oddelka za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe na 
vprašanja in pobude članov občinskega sveta na 21. seji Občinskega sveta Občine Brežice, 
dne 3.2.2022  

Pobuda Aleksandra Gajskega, glede odvodnjavanja meteornih vod od bajerja na Hrastju do 

reke Krke:  

Opozarjam na neprepustnost »branika« oz. kanala za odvodnjavanje meteornih vod, ki poteka od 

bajerja na Hrastju do reke Krke, ki je posledica močne zaraščenosti in  vdiranja brežin. Zaradi 

obstoječega stanja se nivo vode ob večjih nalivih na določenih točkah približuje točki izliva. 

Predlagam, da se glede tega vprašanja kontaktirata tako Urad za upravljanje z vodami kakor tudi 

MORS. Potrebno je organizirati preventivno ureditev oz. čiščenje, da ne bi bili priča podobnim 

razlivom in poplavam kot pred nekaj leti. Dobrodošel bi bil tudi dolgoročni plan "rednega urejanja" 

omenjenega področja 

Odgovor:  Pobudo smo posredovali Direkciji RS za vode, ki je upravljalec vodotokov. 

Pripravil: David Flajnik, vodja oddelka 

Pobuda Milene Strašek, glede omejitve prometa čez reko Savo in Krko med vikendi:  

Omejitev prometa čez reko Savo in Krko med vikendi. Sprehod čez mostove je zelo prijeten za 
mlade družine, starejše kot tudi invalide in mislim, da je prav, da vsaj med vikendom omejimo 
promet čez mostova in omogočimo mirne sprehode in varno kolesarjenje. Mislim, da je to izvedljivo 
s postavitvijo semaforja. 

Odgovor: Stari most čez Krko in Savo je bil dalj časa zaprt zaradi temeljite prenove. Z odprtjem 

mostu, se je ponovno vzpostavila prometna povezava, ki je zelo pomembna za vse tiste, ki živijo na 

južni strani Save, zato ponovno zapiranje mostu med vikendi ni predvideno. Bomo pa na most 

dodatno namestili merilnik hitrosti, ki prikazuje in omejuje hitrost voznikov na 30 km/h.  

Menimo pa, da je za mirne sprehode primerna pot ob HE Brežice, kjer ni vozil, ki bi predstavljala 

nevarnost za pešce. 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

Vprašanje Petra Dirnbeka, glede križišča treh cest: 
V kateri fazi je priprava projekta, ki bo na križišču treh cest (Ob stadionu, Kajuhove in Finžgarjeve) 

upočasnil promet in omogočil varno prečkanje ceste pešcem, ki dnevno migrirajo na tej poti, ki vodi 

iz oziroma v veliko naselje? 
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Odgovor:   V ulici Ob stadionu smo namestili radar oz. števec prometa, ki meri hitrost vozil v obe 

smeri prav tako pa razvršča vozila po kategorijah (enosledna, osebna, kombinirana, tovorna, itd,…). 

Iz pridobljenih podatkov bomo dobili dejansko stanje prometa na tej ulici. 

V proračunu Občine Brežice za leto 2023 je zagotovljenih 100.000 EUR za obnovo vozišča in 

hodnika za pešce v Finžgarjevi ulici, v sklopu projekta se bo uredilo tudi križišče z ulico Ob stadionu 

in prehod za pešce, za kar se bo predhodno izdelala tudi projektna dokumentacija. 

Pripravil: David Flajnik, vodja oddelka 

 

 

Pobuda Petra Dirnbeka, glede povečanega obsega prometa zaradi prenove Ceste bratov 

Milavcev: 

Zaradi velikosti naselja in posebno povečanega obsega prometa zaradi prenove Ceste bratov 

Milavcev dajem svetniško pobudo, da se takoj vzpostavijo ukrepi za umirjanje prometa in zagotovi 

varen prehod za pešce na lokaciji križišča treh cest (Ob stadionu, Kajuhove in Finžgarjeve). Mislim, 

da imamo prakso in tehnične rešitve, tako da ne rabimo čakati, da pride do tragedije, ampak 

moramo ukrepati takoj in te stvari narediti prioritetno. 

    
 

   

Odgovor:  V proračunu Občine Brežice za leto 2023 je zagotovljenih 100.000 EUR za obnovo 

vozišča in hodnika za pešce v Finžgarjevi ulici, v sklopu projekta se bo uredilo tudi križišče z ulico 

Ob stadionu in prehod za pešce, za kar se bo predhodno izdelala tudi projektna dokumentacija. 

 

Pripravil: David Flajnik, vodja oddelka 

 

 

Vprašanje Petra Dirnbeka, glede odprave napak pri nekvalitetni izvedbi gradnje pločnikov: 

Kakšni so bili do sedaj ukrepi občine pri uveljavljanju oziroma odpravljanju napak pri nekvalitetni 

izvedbi gradnje pločnikov?  

   

Odgovor:   Glede razpoke na pločniku ob Cesti svobode, je izvajalec že bil pozvan k odpravi 

pomanjkljivosti. V roku veljavnosti bančne garancije bo odpravljena napaka. V kolikor izvajalec 

napake ne bo odpravil, se bo izvedba naročila pri drugem izvajalcu in vnovčila veljavna garancija za 

odpravo napak v garancijskem roku, ki velja do 15.11.2023. 

 

Pripravila: Mateja Hotko, višja svetovalka 
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Pobuda Petra Dirnbeka, glede odprave nepravilnosti oz. pomanjkljivosti pri izvedbi: 

V duhu transparentnosti in dobrega gospodarjenja z občinskimi financami in premoženjem dajem 

pobudo, da za vse nekvalitetno izvedena dela, občina terja odpravo nepravilnosti oziroma 

pomanjkljivosti pri izvedbi, saj ima za to več pravnih temeljev.   
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Odgovor:  Občina Brežice to že izvaja, saj imamo v sklopu vsake pogodbe določeno finančno 

zavarovanje odprave napak v garancijski dobi. Pred iztekom garancije se vsak objekt pregleda in se 

zahteva odprava pomanjkljivosti. 

 

Pripravila: Mateja Hotko, višja svetovalka 

 

 

Pobuda Gorana Miljanovića, glede problematike svetlobnega onesnaževanja v Dobovi: 

V imenu nekaterih krajanov bi želel izpostaviti problematiko svetlobnega onesnaženja v Dobovi. 

Namreč od begunske krize naprej so na železniški postaji Dobova postavili šest velikih reflektorskih 

luči, ki so izjemno močne in osvetljujejo z rumeno oranžno svetlobo celotno dobovsko nebo. Luči so 

tako močne, da brez dodatnih senčil za okna ponoči ni možno spati. Dokazano je, da svetlobno 

onesnaženje povzroča zdravstvene težave, onemogoča vidnost zvezd v mestih, moti astronomska 

opazovanja, trati energijo in moti ekološke sisteme. Moje vprašanje bi bilo ali so bile opravljene 

meritve na tem področju? Če ne, predlagam, da se le-te izvedejo in po potrebi se zmanjšata jakost 

in usmerjenost svetlobe. 

   

Odgovor: Občina ne razpolaga z meritvami osvetljenosti na železniški postaji v Dobovi. Zadevo smo 
v reševanje posredovali Ministrstvu za notranje zadeve, Postaji mejne policije Dobova in Slovenskim 
železnicam. Ko dobimo odgovor vas obvestimo.  
 

Pripravil: David Flajnik, vodja oddelka 

 

 

Pobuda Mirana Omerzela, glede izvira potoka Gabernica: 

Voda iz izvira potoka Gabernica občasno skoraj presahne, zaradi prevelikega odvzema vode, za 

oskrbo severo-zahodnega dela občine s pitno vodo. Izvir Gabrnice je naravni spomenik in kot tak si 

zasluži, da ga ohranimo z vodo, ki bo še naprej tekla iz izvira in ne, da ta zaradi prevelikega odjema 

presahne.  Gre za naravni spomenik, enako kot slap Savica, kjer je na mestu kjer voda priteče iz 

skale tudi ena luknja v kateri je voda. Če bi tam dali cevi za oskrbo s pitno vodo, ne vem kaj bi rekli 

Gorenjci, če bi slap Savica presahnil. Enako je tudi pri naši Gabernici žalostna podoba, če ni vode. V 

ta namen dajem pobudo, da se cevi za oskrbo omenjenega vodovodnega omrežja odstrani iz izvira 

Gabernice in priklopi na ustrezno vrtino. Zdaj se izvajajo razno razne hidravlične izboljšave in 

verjamem, da se to lahko naredi oz. da se dejansko ohrani Gabernico, da bo tekla še naprej. 

   

Odgovor: Pri trenutno aktivnem projektu hidravličnih izboljšav vodovodnega sistema v občinah 

Brežice in Bistrica ob Sotli je predvidena projektna rešitev uporabe obeh obstoječih vodnih virov v 

Pišecah. Uporablja se tako arteški vodnjak kot zajetje Duplo za polnitev novega vodohrana, ki se bo 

zgradil v sklopu tega projekta in bo služil za oskrbo okoliških gospodinjstev na območju Pišec, 

Bizeljskega, Brezja in Bojsnega tudi v primeru izpada el. omrežja zaradi svoje visoke lege. Na sam 

projekt sta bili pridobljeni vodni dovoljenji Ministrstva za okolje in prostor ter Agencije RS za okolje. S 

Komunalo Brežice se bo dodatno preverilo ali je zajetje Duplo nujno potrebno oz. če se lahko 

vodohram napaja samo iz enega vira ne da pri tem poslabšamo oskrbo s pitno vodo prej omenjenih 

naselij.  

 

Pripravil: Blaž Lipej, strokovni sodelavec 
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Pobuda Mirana Omerzela, glede Odvažanja komunalnega odpada: 

Nabaviti lažje tovornjake z manjšo nosilnostjo za odvažanje komunalnega odpada po vaseh in 

naseljih, kjer so ceste ozke, manjše nosilnost, hribovske in neprimerne za težke tovornjake kot jih 

ima komunala sedaj v izogib prekomernemu in pospešenemu uničevanju navedenih cest. 

Infrastrukturo (ceste), ki smo jo s težavo zgradili, moramo čuvati, ker se do nove pri nas v odročnih 

krajih ne pride na enostaven način.  Z uporabo lažjih tovornjakov za dovoz komunalnega odpada, ki 

so javna infrastruktura, se podaljša življenjska doba navedenih cest, ki so tudi javna infrastruktura. 

   

Odgovor:  Zbiranje odpadkov je z manjšimi vozili dražje kot zbiranje z večjimi, zato se občina do 

sedaj tega ni posluževala. V primeru pobude oz. nakupa manjšega vozila, se s tem posledično 

poveča tudi frekvenca pobiranja in posledično bo to prineslo tudi povišanje cene te storitve. Na 

primer, če sedaj JP Komunalo Brežice d.o.o. z večjim kamionom pobira cca 8 ton in nato odpelje 

odpadke na zbirni center, bo to po novem pomenilo, da z manjšim kamionom poberejo cca 2 toni in 

morajo za isto količino zbranih odpadkov na zbirni center štirikrat, kar prinese dvig stroškov te 

storitve. Redni hišni odvoz zajema 34 odvozov letno (mešani komunalni odpadki, mešana 

komunalna odpadna embalaža), vprašanje pa je koliko se ceste uničujejo z ostalimi težjimi delovnim 

stroj oz. prevozi. 

 

Pripravila: Danijela Gabrič, svetovalka 

 

 

Vprašanje Jožice Sušin, glede oglaševanja v naši občini: 

Prebrala sem v dokumentih, da je naša občina v letu 2019 v zeleno shemo slovenskega turizma. Pri 

tej pobudi in vprašanju, ki ga bom postavila, se bom dotaknila le ene problematike – oglaševanje v 

naši  občini. Na eni od sej Občinskega sveta smo poslušali visoke ocene o urejenosti našega mesta. 

Verjetno je za tako oceno kar nekaj razlogov. Marsikaj pa bi še morali ponarediti, da bi izgled 

našega mesta oz. občine bil res dober. V tej pobudi sem se lotila  samo enega področja, ki zelo 

prispeva k podobi mesta in občine,  to je oglaševanje. Proučila sem Odlok o oglaševanju v občini 

Brežice iz leta 2009. Ta ureja uporabo lokacij za postavitev objektov in naprav za oglašanje. 6. člen 

odloka pravi, da je pristojni organ za izvajane tega odloka Oddelek za gospodarske javne službe. Za 

inšpekcijski nadzor pa pooblašča Medobčinski inšpektorat, Skupni prekrškovni organ občinskih 

uprav občin Bistrica ob Sotli, Brežice, Krško, Radeče, Sevnica. Oba organa naj bi izdajala odločbe in 

druge ukrepe z namenom  zagotoviti izvrševanje določb tega odloka. 

Zanima me, koliko odločb ali ukrepov, glob (48. člen) je bilo v zadnjem času izdanih ob evidentni 

kršitvi ali ignoranci določb tega odloka. 

 

Nekaj primerov: 

7. člen: Oglaševanje ni dovoljeno na lokacijah, ki ovirajo vedutne poglede na naselje,  ali  niso v 

skladu s prometnimi predpisi in predstavljajo nevarnost za cestni promet. 

8. člen: Objekti morajo biti oblikovani enotno v  isti oglaševalni coni. To je vidno polje med dvema 

križiščema ali dvema cestnima odcepoma. Objekti morajo biti postavljeni v sklenjene celote, da so v 

istem vidnem polju horizontalno poravnani. Ne smejo povzročati sporočilne zasičenosti posameznih 

ambientov. 
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Ta člen se v naših krožiščih  ne upošteva (krožišče pri TUŠ- u, pri Blagovnici, Trnje). 

10. člen: govori o malih ploskovnih objektih. Ti se lahko postavljajo  v skupine tako, da je med 

posameznimi elementi v skupini enak presledek, ista orientacija, enaka velikost in oblika in enoten 

višinski gabarit. Malih ploskovnih objektov ni dovoljeno postavljati v kombinaciji z velikimi. 

Pasji pozdrav ob prihodu v naše mesto 

 

28. člen pove, da morajo biti vse neoddane površine   estetsko urejene. Temu ni tako. Vidimo  na pol 

strgane plakate, » pijane«  panoje, na tleh ležeče panoje itd.   

 

 

 

Izbrani izvajalec skrbi za redno vzdrževanje in obnovo objektov in naprav za oglaševanje. Vzdržuje 

red in čistoča v neposredni bližini objektov in naprav za oglaševanje. 15. alineja tega člena določa 

naloge izvajalca. 
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Tudi OPN Občine Brežice v 84. členu posebej poudarja, da morajo biti objekti za oglaševanje 

postavljeni tako, da ne povzročajo sporočilne zasičenosti ambientov. Ne smejo biti vizualno 

izpostavljeni in ne smejo dajati dominantnega videza v prostoru. 

Obešanke (nosilci na drogovih javne razsvetljave) pa so skoraj v celoti neuporabljeni, ali pa  njihova 

uporaba ne upošteva 14. člena Odloka: reklame ne sme biti na zadnjem drogu pred križiščem. Tam 

pa je lahko cel gozd neurejenih panojev!  

Samo bežen pogled na našo »ureditev« kaže, da sta nam Odlok  in zahteve OPN nepotrebni, da se 

ju ne upošteva oz. ne skrbi za realizacijo njunih določb. Ta scena je bila v lanski spomladi in zlasti  

poleti še slabša. 

Moja pobuda: Zadolžena organa naj  poročata kako se izvaja Odlok o oglaševanju. Kolikokrat sta v 

tem času ukrepala? Koliko je bilo zbranih sredstev, če je to gospodarska dejavnost, ali pa koliko je 

bilo oproščenih od plačila takse?  

Naj se opredelijo roki za odpravo vse neskladij z Odlokom. O  ukrepih naj poročata občinskim svetu. 

Če pa sta v tem času opazila pomanjkljivosti tega odloka  naj pripravita predlog za spremembe oz. 

dopolnitve. Recimo: 28. člen pove, da izbrani izvajalec skrbi za redno vzdrževanje in obnavlja 

objekte in naprave za oglaševanje. 33. člen pa to  skrb nalaga oglaševalcu. Kdo je sedaj odgovoren. 

Očividno nihče. V nasprotnem nam ne bi bilo treba gledati te »šlamastike« 

   

Odgovor: Občina Brežice se problematike oglaševanja zaveda že nekaj let, pri čemer so se 

nekateri poskusi urejanja jalovo zaključili, za kar je razloge povzel tudi Medobčinski inšpektorat, 

katerega odgovor vam podajamo v nadaljevanju. 

Iz Odloka o oglaševanju v Občini Brežice izhaja, da bi morala Občina Brežice k vsaki obliki 

oglaševanja, na vsakem zemljišču izdati soglasje, kar pa se v praksi ne dogaja, saj so edini ki 

zaprosijo za soglasje tisti, ki želijo postaviti plakate na občinskih nepremičninah ali v območju čez 

ceste kot je npr. razobešanje transparentov. 

Občina je urejanju kaotičnega področja plakatiranja in oglaševanja na našem območju pristopila s 

pripravo večih elaboratov ki bodo podlaga za ustrezno prilagoditev obstoječega Odloka o 

oglaševanju, in sicer: 

- Elaborat za določitev območja mesta Brežice (jeseni 2021 so bili postavljeni znaki za mesto 

Brežice tako je območje označeno skladno s potekom mesta in enotno na vseh vpadnicah), 

- Katalog urbane opreme in objektov za oglaševanje občini Brežice (namen je poenotiti tipe 

tako urbane opreme in elementov oglaševanja na področju naše občine),  

- Elaborat za obveščanje in oglaševanje za naselja Brežice, Dobova, Čatež ob Savi (zajema 

pripravo predloga možnih lokacij za postavitev oglaševalnih teles v večjih naseljih v Občini 

Brežice), 

- Elaborat turistične obvestilne signalizacije za naselja Brežice, Dobova, Čatež ob Savi 

(zajema pripravo predloga možnih lokacij  turistično obvestilne signalizacije v večjih naseljih 

v Občini Brežice). 

Prilagoditev Odloka o oglaševanju se bo pripravila v letošnjem letu. 

 

Pripravila: Teja Leben, višja svetovalka 

 

 

Odgovor Medobčinskega inšpektorata: V Občini Brežice (in ostalih posavskih občinah) 

Medobčinski inšpektorat - Skupni prekrškovni organ občinskih uprav občin Bistrica ob Sotli, Brežice, 

Krško, Radeče in Sevnica (v nadaljevanju MI-SPO) izvaja nadzore na področju oglaševanja, vendar 

praviloma na javnih površinah v lasti Občine Brežice ter pri kršenju z oglaševalskimi objekti na 

področju cestno prometnih predpisov v območju občinskih cest. Teh kršitev je bilo ob začetku 

delovanja MI-SPO več, v zadnjih letih pa se pojavijo le izjemoma. 
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Problem v občinah predstavlja oglaševanje na zasebnih parcelah in parcelah v lasti Republike 

Slovenije ter ob državnih cestah, kjer MI-SPO nima jasne pristojnosti. Problematika oglaševanje ni 

samo problem Občine Brežice, enak problem je v ostalem delu Posavja in tudi ostalih občinah v RS. 

To je posledica dejstva, da ni bilo ustrezne zakonske podlage za izvajanje teh nadzorov, saj so 

sodišča (do Ustavnega sodišča) ugotovila, da občinski odloki ne morejo posegati v ustavne pravice 

posameznika, kamor sodi tudi zasebna lastnina in iz nje izhajajoče pravice, če ni to zakonsko 

urejeno. Sodb s tega področja je veliko na spletu in si jih je možno ogledati. Posamezni poskusi 

urejanja področja oglaševanja v inšpekcijskih postopkih so se tako končali v škodo nadzornih 

organov, ki so pričeli s postopki in hkrati nastali veliki stroški, ki so jih morali kriti ti inšpekcijski 

organi.  

Koncem preteklega leta je bil spremenjen Zakon o urejanju prostora (ZUreP-3), Ur. l. RS, št. 

199/2021), v katerem so bile sprejete osnove za urejanje prostora, kamor sodi tudi oglaševanje (v 

132. členu navedenega zakona). Preko Skupnosti občin Slovenije (SOS) potekajo aktivnosti za 

pripravo osnov za občinske odloke s področja urejanja prostora, kjer sodeluje tudi Občina Brežice. 

Po pridobljenih informacijah predstavlja največji problem uskladitev takšnega odloka z ostalo 

zakonodajo  v RS, vendar upamo, da s to zakonodajo možno odpraviti tudi marsikatero drugo 

neurejeno situacijo na mnogih območjih. 

Za dodatna pojasnila smo na voljo. 

Pripravil: Martin Cerjak, vodja – inšpektor svetnik 

David Flajnik  Ivan Molan 

Vodja Oddelka za  Župan občine Brežice 

za komunalno infrastrukturo  

in gospodarske javne službe 
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    Številka: 06136-1/2022 – 11- SPO100 

Datum:   11.4.2022 

Ga. Jožica Sušin, svetnica OS Brežice 

ZADEVA: Pojasnila glede oglaševanje z reklamnimi panoji v Občini Brežice 

Spoštovani! 

V Občini Brežice (in ostalih posavskih občinah) Medobčinski inšpektorat - Skupni prekrškovni 
organ občinskih uprav občin Bistrica ob Sotli, Brežice, Krško, Radeče in Sevnica (v 
nadaljevanju MI-SPO) izvaja nadzore na področju oglaševanja, vendar praviloma na javnih 
površinah v lasti Občine Brežice ter pri kršenju z oglaševalskimi objekti na področju cestno 
prometnih predpisov v območju občinskih cest. Teh kršitev je bilo ob začetku delovanja MI-SPO 
več, v zadnjih letih pa se pojavijo le izjemoma. 

Problem v občinah predstavlja oglaševanje na zasebnih parcelah in parcelah v lasti Republike 
Slovenije ter ob državnih cestah, kjer MI-SPO nima jasne pristojnosti. Problematika oglaševanje 
ni samo problem Občine Brežice, enak problem je v ostalem delu Posavja in tudi ostalih 
občinah v RS. To je posledica dejstva, da ni bilo ustrezne zakonske podlage za izvajanje teh 
nadzorov, saj so sodišča (do Ustavnega sodišča) ugotovila, da občinski odloki ne morejo 
posegati v ustavne pravice posameznika, kamor sodi tudi zasebna lastnina in iz nje izhajajoče 
pravice, če ni to zakonsko urejeno. Sodb s tega področja je veliko na spletu in si jih je možno 
ogledati. Posamezni poskusi urejanja področja oglaševanja v inšpekcijskih postopkih so se tako 
končali v škodo nadzornih organov, ki so pričeli s postopki in hkrati nastali veliki stroški, ki so jih 
morali kriti ti inšpekcijski organi.  

Koncem preteklega leta je bil spremenjen Zakon o urejanju prostora (ZUreP-3), Ur. l. RS, št. 
199/2021), v katerem so bile sprejete osnove za urejanje prostora, kamor sodi tudi oglaševanje 
(v 132. členu navedenega zakona). Preko Skupnosti občin Slovenije (SOS) potekajo aktivnosti 
za pripravo osnov za občinske odloke s področja urejanja prostora, kjer sodeluje tudi Občina 
Brežice. Po pridobljenih informacijah predstavlja največji problem uskladitev takšnega odloka z 
ostalo zakonodajo  v RS, vendar upamo, da s to zakonodajo možno odpraviti tudi marsikatero 
drugo neurejeno situacijo na mnogih območjih. 

Za dodatna pojasnila smo na voljo. 

Lep pozdrav 

 Martin Cerjak  
 Vodja – inšpektor svetnik 



Številka: 9001-2/2022 

Datum: 21. 4. 2022 

OBČINSKEMU SVETU OBČINE BREŽICE 

Zadeva: Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta podane na 21. redni 

seji 

Aleksander Gajski: 

1.Glede na to, da je Nuklearna Elektrarna Krško (NEK) locirana v neposredni bližini naše občine

predlagam, da se povabi njihovega predstavnika, da članom občinskega sveta na eni izmed 

rednih sej predstavi področja poslovanja NEK  pomembna za občane občine Brežice. Kljub 

temu, da smo člani OS prejemniki letnega poročila NEK menim, da bi bilo koristno, da 

pridobimo dodatne informacije o varnostnih vidikih poslovanja elektrarne, o odlaganju srednje in 

visoko radioaktivnih odpadkov, kakšna je in bo njihova skrb za okolje itn.  

Milena Strašek: 

1. V letu 2014 je tovarna Krke odprla obrat SINTEZA1, kjer izdelujejo farmacevtske učinkovine

za zdravila. Obrat ima po mnenju strokovnjakov visokotehnološko zmogljivost, ocenjujejo ga 

varen objekt in ni škodljiv okolju? Načrtujejo širitev programa in v Krškem že potekajo priprave 

na gradnjo novega skladišča nevarnih snovi--SINTEZA2. Objekt naj bi bil zasnovan tako, da se 

tehnološke operacije izvajajo v skladu s predpisi glede varnosti. Obstaja zaskrbljenost občanov 

Krškega in Brežic glede varnosti objekta, saj je tu bližina Nuklearne elektrarne kot tudi 

stanovanjska naselja. Menim, da moramo pridobiti več informacij  o varnosti delovanja s strani 

strokovnih predstavnikov Krke kot tudi ev. strokovnih predstavnikov Nuklearne elektrarne Krško 

(vpliv ev. nesreče v SINTEZI 1ali SINTEZI2 na delovanje Nuklearne elektrarne kot tudi na 

bivanje občanov v bližini). Predlagam, da jih povabimo in da nam predstavijo vse vidike 

delovanja in odgovorijo na naša vprašanja. 

Tatjana Močan: 

Potres je naravna nesreča, ki je ne moremo napovedati, niti ni mogoče v naprej oceniti obsega, 

moči v škodo prebivalstva. Vsem nam je znano, da je brežiško - krško območje drugo največje 

potresno območje v državi, tudi eno izmed najbolj potresno dejavnih območij Slovenije, saj 

jakost potresov v Posavju lahko doseže VII. stopnjo in več, po EMS lestvici. V zvezi z gradnjo 

novih proizvodnih objektov farmacevtske družbe Krka NM, ki so v neposredni bližini naše 

občine, to je v samem centru Krškega, smatram za potrebno pobudo, da se tudi brežiški 

občinski svetniki seznanijo s pojasnili s strani investitorja, pred vsem glede: že omenjenega 

najbolj potresno dejavnega območja v državi, okoljske primernosti objektov, skladiščenja 

zdravju nevarnih substanc in odlaganja odpadnih produktov.  



Odgovor:  

Občina Brežice se z vodstvom NEK, GEN energija in ARAO že dogovarja o tem, da bodo na eni 

od prihodnjih sej Občinskemu svetu Občine Brežice predstavili področje delovanja in poslovanja 

ter odgovorili na morebitna vprašanja.  

Občina Brežice se bo tudi z vodstvom družbe Krka, d. d., Novo mesto dogovorila za 

predstavitev načrtovanega projekta na seji Občinskega sveta Občine Brežice. 

 

 

 

Pripravila:  

Lavra Kreačič 

Vodja Kabineta župana 

 

 

 

Lavra Kreačič   Ivan Molan 

Vodja Kabineta župana                                                                    Župan občine Brežice 

   

 
 
 
 
 
Seznaniti:  

- Naslovnik,  

- Arhiv, tu.  


